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Kako delamo?

Že več kot mesec dni po zdruie-
nem delu v Zadobrovi delavci kop-
Ijejo. Tega smo veseli vsi stanovalci
pa tudi uporabniki poslovne stavbe,
saj bo končno rešen problem kanali-
zacije, ki nas je že leta mučil. Kletni
prostori bodo namrcč po šestih letih
usposobljcni za svoje namene. Do
sedaj so bili neuporabni. saj so bili
zaliti z gnojnico.

A ne mislim se spuščati v te pro-
bleme. ki bodo končno !e rešeni.
Moti me (in to ne samo mene) nekaj
drugega: delo delavcev, ki to stvar
opravljajo. Kadarkoli pride človek
minio, jih vidi. kako !>edijo. kadijo,
skratka počivajo. Le redkokdaj
imamo srečo videti jih pri delu. In
verjemite mi, da ne pretiravam.

Če bi delali tako. kot bi morali, bi
bilo delo že zdavnaj opravljeno.
Tako pa se zaradi njih v združenem
delu niti ogrevati ne moremo. V ku-
rilnici so skopali nekaj lukenj in jih
že lep čas ne zasujejo. Končno ne
vemo niti tega, ali so delo, zaradi ka-
terega so luknje izkopali, sploh opia-
vili. Nas pa zebe.

Kje so tisti, ki nadzirajo kvaliteto
njihovega dela, kje tisti, ki dovolijo,
da se ta stvar že toliko časa vleče?
Človek se nehote večkrat vpraša:
»Ali je tudi drugje tako?«

Je res tako malo zavesti v nas, da se
ne zavedamo niti tega, da s takim od-
nosom do dela škoditno ne samo
sebi, ampak vsem nam?

Razmislimo!
BORIS ROZMAN


